
 
Maakuntajohtajan ajankohtaiskatsaus 
 
Mhall 04.04.2022 § 87    
      
 
 

Tässä asiakohdassa käsitellään Kainuun liiton omaan toimintaan 
liittyviä ajankohtaisia kysymyksiä sekä Kainuun aluekehityksen 
tilannekuvaan liittyviä selvityksiä: 
 
1) Kainuun liiton kv. toiminnan uudelleen arvionti 

 
Venäjän hyökkäys Ukrainaan on johtanut Venäjä-yhteistyön 
hankkeiden ja toimenpiteiden jäädyttämiseen (toistaiseksi). 
Sotatilanteen ja kv. poliittisen tilanteen tulevaisuus on 
asiantuntija-arvioidenkin mukaan arvaamaton.  
 
Kainuun liiton kv. toimintamahdollisuudet ja -tavoitteet 
lyhyellä aikavälillä (vuoden 2022 toiminta) arvioidaan Kainuun 
liitossa (kv. tiimi) uudelleen ja muutetaan voimavarojen 
kohdentamista. 
 
Pidemmän aikavälin tavoitteita arvioidaan liiton toiminta- ja 
taloussuunnitelman valmistelussa sekä eri 
yhteistyöorganisaatioissa.  
 

2) Kainuun liiton kuntakierros on aikataulutettu toukokuulle 
 

Kainuun liiton rooliin vaikuttavia kysymyksiä tulee 
sisältymään erityisesti Kainuu sopimukseen, jonka linjauksia 
käsitellään kuntakierroksen yhteydessä.  

 
3) Kainuun maakunnan yhteistyöryhmän uusi kokoonpano 

aloittanut toimintansa. Yhteenveto kokouksesta 21.3.2022; 
esitys nähtävissä verkkosivuilla (ja pöytäkirja 
valmistumassa): 
https://kainuunliitto.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page
=meeting&id=20223227 

 
4) Kainuun valmiusfoorumin toiminta 

 
Venäjän ja Ukrainan sodan seurauksien arviointi ja 
varautuminen on käynnistynyt alueilla. Pohjois-Suomen 
valmiustoimikunta 15.3. ja Kainuun valmiusfoorumi 17.3. ovat 
pitäneet kokouksen asian johdosta. On päätetty käynnistää 
säännöllinen tilanneseuranta po. elinten toimesta. Kainuun 
valmiusfoorumin seuraava kokous pidetään 1.4.2022. 

 
5) Muut mahdolliset asiat 
 
KaiCell Fibers Oy:n yhtiökokous 07.04.2022. 
 
Lisätietoja maakuntajohtaja Pentti Maliselta, puh. 044 797 0197 
tai sähköpostitse osoitteella etunimi.sukunimi@kainuunliitto.fi. 



 
Maakuntajohtajan ehdotus  
  

Maakuntahallitus merkitsee tiedoksi saamansa informaation ja 
käy asiakohtiin liittyvää evästyskeskustelua. 
 

Maakuntahallituksen päätös  
  
 Käydyn keskustelun jälkeen maakuntahallitus hyväksyi 

maakuntajohtajan ehdotuksen. 
________ 

 


